
18.06.2022 Külaseltsi juhatuse ja Käsmu kandikogu koosolek 

 

1. Juhatuse esimehe valimine 

 

Juhatus teeb ettepaneku teha esimeheks Eduard Vainu 

Juhstus kinnitab ettepaneku ühehäälselt 

 

2. Rahvamaja koristamine 

a. Mis on elektrikulu  

b. Oluline, et me tuleksime hinnaga välja 

c. Tõstaks näiteks 350-lt 400-le. Uueks aastaks 

d. Uurime Virgelt, mis oleks õige tasu töö eest ja kuidas me saaks talle seda 

kompenseerida. Reet - see võiks äkki olla protsent üüri summast. 

e. Remondi ja pisitöödeks kasutame tasulist teenust 

f. Eduard suhtleb Virgega seoses koristamise ja tasustamisega. Samuti räägib 

seoses projektikirjutamise loogikaga, külaselts soovib maksta selle eest 

projektipõhist tasu. 

3. Rahvamaja soojustus - õhksoojuse teema 

a. kalev rääkis restaureerijaga - Peale jaanipäeva nad ronivad Priiduga katusele 

ja kontrollivad, kas saab lisa soojustada.  

b. Investeeringust me ei pääse. Küsimus on, mis tüüpi investeering. 

c. Kiri volikogu tasemel - meil on vaja aastaks 2024 plaani, et saada käsmu 500 

eelarvesse.  

d. Eduard teeb kogukonnakomisjoni poolt volikogule pöördumise.  

4. Tarmo Tamm tahtis pumpic jaama panna käsmu - Reet võtab ühendust Tarmoga. 

5. Parkimine 

a. Järelvalve  

i. Reet on helistanud üle 10 korra politseisse, et teavitada rikkumisest 

ii. Reet koostas pika viisaka kirja seoses parkimisega 

iii. Andre - äkki muudame retoorikat - Eramaa, eratariif. Poleks vaja nii 

pehme olla. 

iv. Teavitus külaseltsi lehele.  

v. Mida otsustas vallavolikogu seoses. 

b. Trahvimine - pole päris niisama lihtne ja stressivaba. Bussijuhid on kohati 

väga ülbed ja ei ole sugugi koostöövalmis. 

c. Tänava lõpus oleva joonimine 

d. Ootame vallalt sisendit, mis on piirid ja mis oleks kabelimäe parkla 

läheteülesanne. Heiti ootab sisendit. Andre - me peame olema nüüd 

järjepidevad, et see parkla saaks ka projekteeritud ja tehtud. 

e. Me soovime vallavalitsuselt lähteülesannet parkla projekteerimiseks. - Eduard 

Me soovime vastust 30 päeva jooksul. Soovime GIS kaardil linnastandardile 

vastavat lähteülesannet ja EHR’i tuleb sisestada. 

6. Jaanitule teemad 

a. Lipumast. Saame 12 meetrise lipumasti. Seejärel peame ta püsti lükkama. 

Paigaldame vana jaluse vahele, sest uut jalust ei olnud saada.  

b. WC - tellime teenuse 

c. Vallavanem las tuleb ja paneb lõkke põlema 

d. Karileet tuleb sisse pühitsema lippu? 



e. Auhinnad - Käsmu vimplid, poest midagi auhinnaks.  

 

7. Taotlused  

a. Vallale - Külakiige rajamise protsess, anname taotluse sügisesse 

investeerimisvooru. Lisada osalemine tegevustoetusele kandideerimise 

kontekstis 

b. KOP - Virge hoiab näppu peal.  

c. EU toetused -  

8. Keskkonnaametilt Lähteülesanne, mis oleks katuse osa jne 

9. 2024 saab käsmu 500 - Käsmu päevad jms Arengukava 

10. Kandikogu statuut - https://www.riigiteataja.ee/akt/429052019008 

11. Külaseltsi liikmed 

a. Vanad liikmed kes ei maksa välja arvata 

b. Kuidas me uusi liikmeid peale tooks 

i. Kasutame Käsmu sotsiaalmeediat - meil on pea 2900 liiget seal 

ii. Liikmemaksude teema - meeldetuletus 

iii. Püsimakse link.. 

12. Volitamine: 

a. Teha selline viis, et ettevalmistuse saab teha koostaja, allkirjastab juhatuse 

esimees.  

b. Anda volitus omada ligipääse teatud e-keskkondadesse 

c. Kuidas me arvete tasumist korraldame: Virge on varem maksnud, laseks tal 

seda ka edaspidi teha. Juhatus volitab omama pangaligipääsu. 

13. Käsmu muul: 

a. Kaasata Tõnu Hellam, Sven Valm.  

14. Käsmu dellingshauseni pargi ümberarvestamine või ümbertegemine. 

 

Tegevused: 

 

Eduard - Kiri vallale koos tegevustega, millele ootame tegevsi.  

Teha jagatud dokument, et liikuda edasi parkla ja muude kiirete teemadega. 

  

● Parkla lähteülesanne 2. 

○ Parkla joonimine 

○ Parkimise korraldus  

● Puudulik tänavavalgustus 1. 

● Käsmu 500 eelarestamine 3. 

● Põhja tn. seisukord 

 

Suhtleb Urmasega seoses pühitsemisega. 

Luua: Jagatud dokument, taotlustest, kust me taotleme rahastust. Täiendame kahe nädala 

järel. 

Liitumine Elektrileviga. 

Arutame Antiga, kuidas saaks võrguteema sisse. Kas saaks Networksi ära lõigata, mis on 

lahendus neti saamiseks?? 

 

 

 

https://www.riigiteataja.ee/akt/429052019008


 Vallavalitusus 

1,3. 500a juubel tuleb teha juubeliks korda ja tänavavalgustus.  

Volikogule, sest volikogu loobus projektist. 

 

 

 

 

Reet - Suhtleb Tarmoga 

Lähteülesanne arhitektidele, et koostada eskiis 

Kalev - Rhavamaja lagi, vaatab üle WC valgustuse teema 

Mari - hoiab silma peal, et mis toetusi üldse olemas on ja millele saab kandideerida 

Aleksander - suhtleb lisaks Virgega seoses projektitaotluste tasustamise osas 


